
Referat fra styremøte i Gjeving vel den 17. november 2011 

Til stede: Sverre, Anna Brit, May-Lill, Svein Olav, Thomas, Grete 

 

1. Referat fra forrige styremøte godkjennes. 

2. Uttalelse til kommunens forslag om å legge ned Gjeving skole. Thomas har skrevet et 

forslag til uttalelse som alle gjøres kjent med.  Forslaget vedtas, og sendes 

kommunen innen høringsfristen (18. november). Brevet sendes også til 

Tvedestrandsposten som leserinnlegg. 

3. Adventskaffe for de over 65 år arrangeres i år den 4. desember kl 16, på grendehuset. 

Anna Brit og Grete står for gjennomføring etter gammel tradisjon. Grendehuset er 

bestilt.  

4. Juletrefest? Velets 20. dags juletrefest ble nedlagt etter sviktende oppmøte sist gang 

(januar 2011). Juletrefest arrangeres derfor nå bare i regi av 17. mai- og 

juletrefestkomiteen. 

5. Navnekart over Gjeving. Velet har fått over 100 kart, og vil prøve å selge dem fra 

våren av. Vi ”laminerer” noen som henges opp på godt synlige steder, med info om 

kontaktperson og pris (100 kr). Svein Olav ordner de som skal henges opp. Thomas og 

Svein Olav er kontaktpersoner, og står for salget. 

6. Eventuelt.  

Infoskiltene. Det har ikke skjedd noe i denne saken enda. 

Einersvika. Kloakkpumpa er ødelagt, og må byttes ut. Dette skjer før jul, slik at 

badehuset kan brukes i nyttårshelgen. 

 

 

Referent 

Grete Jensen 

 


